附件二（Appendix2）：
	年度（Year）
	

	编号（NO.）
	



中南财经政法大学

留学生研究生科研创新项目立项申请书
Zhongnan University of Economics and Law 

Application Form for the Innovative Research Project 

of International Graduate

申报项目名称（Project Title）：                          
项目类别（Category）：
（对应栏打√  Tick appropriate box below）

□硕士生实践创新项目

Master degree candidate’s innovative research project        

□博士生科研创新项目

PhD candidate’s innovative research project          
项目责任人（Project leader）：                          
所在学院／单位（School／Department）：                  

项目学科门类（Project Discipline）：                                              
填表日期（Application Date）：                          
国际教育学院

School of International Education
2010年制
申 报 须 知

Introduction for Application

1. 申报者必须认真阅读《中南财经政法大学留学生研究生科研创新项目资助管理办法》，并按有关规定进行申报。
The applicant needs to read “The Administrative Regulation on the Subsidization for the Innovative Research Project of International Graduate of ZUEL” carefully and applies accordingly.

2. 申报者打字填写（如不具备打字条件时，请用钢笔或圆珠笔正楷书写，不要用铅笔填写）。本表封面上“年度、编号”由研究生部统一编制填写。
The applicant needs to type out the completed application form （If it is impossible to type it out, please carefully and neatly fill in it with fountain pen or ball pen, no pencil）. Leave “Year” and “No.” on the cover of the form to be filled in by the Graduate Faculty of ZUEL.

3. “项目学科门类”：说明本人申报项目属哪一学科门类（“人文学科”、“经济学科”、“法学学科”、“理工学科”及“管理学科”选填其一）。

“Project discipline”: the applicant needs to account for which discipline his or her project belongs to. (One can choose from the following: “Humanities”, “Science of Economics”, “Science of Law”, “Science of Technology” and “Science of Management”.)

4. 填表必须实事求是，认真翔实，不得虚报或留空。有的栏目如无内容可填，请写上“无”、“未”等字；表格若填写不下，可另附纸。

The applicant needs to fill in the form fully and faithfully, no false report or blanks. If one has nothing to fill in some items, please write “no” or “nothing” in the blanks; the applicant may add extra paper if the original chart is not enough.

5.报告书必须同时上报电子版。

Both printed-out and electronic editions are needed. 
	项目责任人情况（About the Project Leader）


	姓 名Name
	
	学号Student NO.
	
	护照号码Passport No.
	
	导师姓名Name of Tutor
	

	所在学院／单位School／Department
	
	所学专业Major
	

	联系电话
Mobile Phone
	
	E－mail
	 


Education
	
	学 位Degree
	获得年月Awarded  Time
	攻读学位单位Awarded University/ Institution
	学位论文题目
Title of Dissertation
	导 师
Tutor

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	学习

研究

经历

Research Experience
	起止年月Time Span
	单     位Institution
	内       容
Content
	职 务
Post

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	项目组成员情况（About the Members of the Project）

	姓 名
Name
	学 号Student No.
	身份证号
ID
	所在学院／单位
School／Department
	研究专长
Specialized Research Field
	签 名
Signature

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	

	主要研究成果（Main Research Achievement）
请务必具体说明成果信息以及本人在这些成果中的主要贡献，获得奖励必须说明奖励名称、等级和获奖人的排名顺序。并附公开发表论文的封面、目录及首页的复印件。
Illuminate the detailed information about the achievement and your contribution to it; list the name, rank of the reward and your ranking in the award-winners if any; the copies of the cover, catalogue and the page of the magazine where your paper is published are required.


	申请资助项目情况（About the subsidized project）

	名称Title
	中文
Chinese Title
	

	
	英文
English Title
	

	项目的具体内容、预期目标及国内外在这方面研究的现状
The content of your project, its goal and current studies on the subject at home and abroad.



	项目的社会意义、学术价值、应用前景、解决什么尚未解决的问题

并务必说明本人的创新之处及主要特色
Illuminate the possible social effect, academic value, application prospect of your project, and the problems you will solve in your project; do account for the innovation and unique characteristics of your research.

	研究工作的总体计划及预期进展
Illuminate the overall research plan and schedule

	提交成果（The Research  Achievement Needs to Be  Submitted）
1、项目中期检查时达到的预期成果（The intended achievement in medium-term inspection）
2、结项时达到的预期成果（The final intended achievement）

	现有条件（参加该项目工作的人员简况、图书资料等）与尚缺的条件
Illuminate the existing qualification (brief introduction about the research ability of the members of the project, existing books, documents and materials may contribute to the research), other qualification, books, document you need to get to finish your research.

	申请资助的金额及使用资助金的计划及用途
The subsidy you need to finish your research and the detailed usage of it.



	推 荐 人 意 见（Reference’s recommendation）
请对项目的意义、具体内容、创新点、主要特色和取得预期成果的可能性，申请人的学术水平及研究能力等进行评议
Please assess the significance, content, innovation, and characteristics of the project, the possibility of its research achievement, and the academic level, research ability of the applicant.
推荐人姓名（Reference’s Name）：                职称（Title）：          
专业（Major）：                      推荐人单位（Reference’s Institution）：            
签字或盖章（Signature or Seal）：
                                                                年    月    日(Date)

	推 荐 人 意 见（Reference’s recommendation）
请对项目的意义、具体内容、创新点、主要特色和取得预期成果的可能性，申请人的学术水平及研究能力等进行评议
Please assess the significance, content, innovation, and characteristics of the project, the possibility of its research achievement, and the academic level, research ability of the applicant.
推荐人姓名（Reference’s Name）：                职称（Title）：          
专业（Major）：                      推荐人单位（Reference’s Institution）：            
签字或盖章（Signature or Seal）：

年    月    日


注：填写推荐人姓名时，请正楷书写（write clearly and neatly at the “Reference’s Name”）
	本人导师审核意见（Tutor’s assessment）
请说明本表前列各项内容填写是否属实，对推荐人的评议有无补充说明，预计在校期间项目能否完成或取得何种阶段成果等
Please illuminate the authenticity of the content completed above, whether the applicant could finish the research and what result he or she may achieve, and add your supplement to the reference’s recommendation if any.
导师签名（Tutor’s Signature）：                     

                                                                年    月    日 (Date)

	所在学院/单位审批意见（School/Department’s assessment）
        主管领导签字（盖章）：
Signature of the director 
in charge（seal）:
                                                               年    月    日 (Date)
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